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To: SED. BEA EER @tilburguniversity.edu]
From: CRIPLY ERE CT Bel)

Sent: Sat 2/20/2021 12:45:57 PM

Subject: RE: Logistiek en planning van huisartsenkanaal

Received: Sat 2/20/2021 12:45:57 PM

Beste EES

Ja, dat is prima!

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven
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5.1.2e 5.1.2e

+31 (0)6 - 5.1.2e

rivm.nl

Van: BE JIEE @tilburguniversity.edu>
Verzonden: zaterdag 20 februari 2021 12:19

an: SE ERE RECN.
Onderwerp: Re: Logistiek en planning van huisartsenkanaal

Prima. Morgen rond 16u?

51.2e

Tilburg University, Netherlands | email: tilburguniversity.edu

From: GEC rivm.nl>

Sent: Saturday, February 20, 2021 9:09:40 AM

To: B&. JES otilburguniversity.edu>
Subject: RE: Logistiek en planning van huisartsenkanaal

Beste ERE

Helder, en ook je vorige mail, war ik nog niet op had gereageerd. Kan ik je misschien dit weekend of anders begin

volgende week even bellen om hierover bij te praten?

Met vriendelijke groet,

ENED EXE EEN

5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1



1246716

3720BA Bilthoven

rivm.nl>

Onderwerp: RE: Logistiek en planning van huisartsenkanaal

Beste

Graag gedaan. Wij zijn nog met dossiers bezig — wellicht goed om je daar een deze dagen ook een keer over bij te praten. Goed dat

je met EE over de new product introduction hebt gesproken — dit zou echt een hele mooie kans zijn om als eerste in europa een

nederlands vaccin te kunnen zettten.

Een zorgpunt blijft wel de snelheid van opschaling bij de GGDen. Het is goed om te zien dat men daar nu actief nadenkt en plannen

maakt om tot een beschikbare capaciteit van 1.5 miljoen per week te komen, en daar hebben jullie en vws echt een belangrijke

winst gemaakt. lk kan me echter niet aan de indruk onttrekken dat de GGDen en GGD GHOR daarbij impliciet of expliciet nog

steeds denken aan de maand mei, terwijl wij denken aan medio-eind maart. Het opschalen via het iets versnellen van langzame

straten gaat uiteindelijk te traag De praktijk lijkt nu toch wel te zijn dat op het kleine aantal plaatsen waar men kiest voor ombouw

naar een high-speed model, men veel sneller kan opschalen. De GGD capaciteit lijkt op dit moment ook zo krap dat elke tegenslag

moeilijk in te halen is — dit geeft aan dat de capaciteit nu al eigenlijk te krap is. Dat wordt nog versterkt omdat de GGD de planning

nu al tot meer dan een maand vooruit aan het doen is, waardoor bij het opschalen de bestaande afspraken mogelijk ook (iets) in de

tijd moeten worden verzet. Dit leidt dan tot nog verdere vertraging. Kortom, dit blijft m.i. het grootste zorgpunt voor de komende

4-6 weken.

Groet

Sent: donderdag 18 februari 2021 14:50

10: IE. IEEJIEES co tilburguniversity.edu>; [EERa < rivm.ni>; |EXER SRE < rivm.nl>

Subject: RE: Logistiek en planning van huisartsenkanaal

Beste ERED

(weer) veel dank! Zowel voor het vaktechnisch inzicht en advies , als de faciliterende en versnellende rol die jullie

spelen in het proces. De opbrengsten nemen we mee in de advisering aan de minister en de keuzes die gemaakt

gaan worden in de rollen van de verschillende partijen. Dank!

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven
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